

supereal.



Lux.-Kirchberg

apartment - 2 bedrooms

110 m²

2.590 €

For rent by Supereal. Fantastic fully furnished two bedroom apartment in Kirchberg area!

This 110 sqm apartment is on the sixth floor of a remarkable residential structure. It comprises an entrance hall with a wardrobe, a fully equipped kitchen, and a living room with a 5 sqm balcony.

The night hall leads to a master bedroom an en-suite bathroom, and a toilet. Additionally, there is a second bedroom, a shower room and a separate toilet.

A parking space is also available for a monthly rental fee of 180 € per month as well as a shared laundry room and a cellar.

This apartment is available from the 1st of September 2024.

The famous area of Kirchberg offers all the conveniences you need such as a mall, schools and restaurants. Located close to the Tram which serves the European Institutions and the City-Center.

If you need any further information or an estimate of your property, don't hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate.

.....

À louer par Supereal. Superbe appartement meublé deux chambres dans le quartier de Kirchberg !

Cet appartement de 110 m² est situé au 6ème étage d'un immeuble résidentiel remarquable. Il comprend un hall d'entrée avec un placard, une cuisine entièrement équipée et un salon donnant sur un balcon de 5m².

Le hall de nuit mène à une suite parentale avec une salle de bain attenante et des toilettes. De plus, il y a une chambre, une salle de douche et un toilette séparé.

Une place de parking est également disponible moyennant un loyer mensuel de 180 € par mois ainsi qu'une cave et une buanderie commune.

Cet appartement est disponible à partir du 1er septembre 2024.

Le quartier du Kirchberg offre toutes les commodités tels qu'un centre commercial, des écoles et restaurants. À deux pas du Tram qui dessert les Institutions Européennes et le Centre-Ville.



















supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg